



乐凯医疗

中国航天

医学影像专家

KX410 医用干式胶片

适用经过计算机处理后以数字方式存贮的
医疗影像的热敏打印输出



特点与用途

本产品以蓝色聚酯片基为支持体，双面分别涂布成像层和保护层。本胶片适用经过计算机处理后以数字方式存贮的医疗影像的热敏打印输出，可以真实再现经过处理的各种医疗影像，省去了传统产品显定影冲洗加工程序，彻底消除了冲洗加工废液对环境的污染。本胶片可以在明室条件下操作，具有灰雾小、清晰度高、大密度高、色调明快、使用方便的特点，可以直接用于市场上的热敏打印机的输出。

Product

Lucky dry film KX410 uses blue PET substrate with imaging and protective layers coated separately on both sides. The film is compatible with thermal printer to print digital image, which is processed and stored in computer, to get various medical images. Compared to traditional processing, the procedure is more convenient and the speed of processing is faster. Meanwhile, it's environmentally friendly because the whole procedure is free of chemicals. Dry film is compatible with thermal printer in light with features of low fog, high resolution and density, and bright tone.

灰雾小
Low fog

清晰度高
High sharpness

大密度高
High max density

色调明快
Bright tone

使用方便
Convenience in use



地址：河北省保定市竞秀区乐凯南大街6号
电话：4006189997 0312-7923120/7923121
传真：0312-7922996
网址：lkyl.luckyfilm.com.cn
邮编：071054

Address: NO. 6 LEKAI S.ST., BAODING, HEBEI, CHINA
Website: www.luckyxrayfilm.com
TEL. : +86 312 7923130
E-mail: ycluckyfilm@126.com;yuchuan@luckyfilm.com
Postal code: 071054



中国航天

乐凯医疗

KX410 医用干式胶片

本胶片适用经过计算机处理后以数字方式
存贮的医疗影像的热敏打印输出

明室操作 / Operation in light

可在明室条件下正常操作。

KX410 dry film can be operated in light.

热敏打印 / Thermal printing

本产品是直接打印耗材，在热敏打印机上可以得到理想结果。

KX410 dry film can be directly printed by thermal printer to get the satisfied image.

使用环境 / Usage condition

最佳使用环境为温度18°C~24°C、相对湿度50%~65%。

The best condition is 18° C~24° C, 50%~65%RH.

储存条件 / Storage

应原包装储存于干燥、凉爽、无尘室内，防止太阳光直接照射、酸碱性能气体的侵害。具体要求如下：

1. 温度10°C~25°C，相对湿度30%~65%，远离热源存放。
2. 储存室内不得有硫化氢、氨气、二氧化硫和甲醛等碱性气体。
3. 应立放储存，以免受压力而产生不良影响。

Please store the film in cool and dry place without dust. Keep away from direct sunlight, acid or alkaline gas.

1. Temperature and humidity: 10° C~25° C, 30%~65%RH, keep away from heat.
2. No hydrogen sulfide, ammonia, sulfur dioxide, formaldehyde, or any other alkaline gas, in storage room.
3. Please place the package vertically to avoid undesirable pressure.



规格包装 /

Specification and package

规格Size		包装Package	
英制 (英寸) in	公制 (厘米) cm	张/盒 sheets/box	盒/箱 boxes/carton
8×10	20×25	100	5
10×12	25×30	100	5
10×14	26×36	100	5
11×14	28×35	100	5
14×17	35×43	100	5

注：废旧打印机和胶片予以丢弃处置时，请遵循当地法律法规要求。